
 

SZEKSZÁRD MEGYEI JOGÚ VÁROS KÖZGYŐLÉSÉNEK 

SPORT-, IFJÚSÁGI ÉS CIVIL SZERVEZETEK BIZOTTSÁGA 

H-7100 SZEKSZÁRD, BÉLA KIRÁLY  TÉR 8.   �H-7101, PF. 83   �74/504-126   � 74/510-251 

Iktatószám: IV. 86-3/2009. 
 
 

JEGYZİKÖNYV 
 

amely készült Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlése Sport-, Ifjúsági és Civil Szervezetek 
Bizottságának 2009. március 11-én 14 óra 08 perckor a Polgármesteri Hivatal II. emeleti 
mőszaki tárgyalójában megtartott ülésérıl. 
 
Jelen vannak:                                   

 Csillagné Szántó Polixéna,  
 Máté Péter, 

 Horváth László, 
 Horváth Jánosné, 

  Cser Henrietta bizottsági tagok 
 
Ülés közben érkezett:                         Fajszi Lajos elnök 
 
Távolmaradását jelezte:              Schoeck Károly bizottsági tagok. 

 

Tanácskozási joggal megjelent:        Pócs Margit közmővelıdési és civil kapcsolatok ref. 
Hamvas Ferencné sportreferens 
Asztalos Adrienn ifjúsági referens 
 Csík Attiláné Civil Kerekasztal 
dr. Kajos Nikolett bizottsági referens, jkv. vezetı 

Meghívottak:                                      Hepp Ádám Szekszárdi Német Nemzetiségi Egyesület  

Vincze Anita RÉV  Szenvedélybeteg-segítı Szolgálat 
Csík Attiláné Szent Erzsébet Caritász, RÉV 
Takács László Sport-és Szabadidıközpont igazgató 
Herr Péter Kosárlabda Sport Club Szekszárd  
Varga Jenı UKSE Szekszárd elnök 
 

Az elnökhelyettes megállapítja, hogy a 7 tagú bizottságból 5 fı jelen van, a bizottság 
határozatképes. Az elnökhelyettes az ülést 14 óra 08 perckor megnyitja. 
 
A napirendre vonatkozó módosító, kiegészítı javaslat nem hangzott el. 
 
Horváth Jánosné: Szeretnék elfogultságot bejelenteni a Szekszárdi Német Nemzetiségi 
Egyesülettel kapcsolatban. Amennyiben szavazásra kerül sor, abban nem kívánok részt venni. 
 

N A P I R E N D 
 
1./ napirendi pont 
Tájékoztató a Szekszárdi Német Nemzetiségi Egyesület tevékenységérıl 
(írásbeli tájékoztató) 
Elıterjesztı: Pócs Margit közmővelıdési és civil kapcsolatok referense 
Meghívott: Dr. Józan-Jilling Mihály elnök 
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2./ napirendi pont 
Tájékoztató a RÉV Szenvedélybeteg-segítı Szolgálat 2008. évi munkájáról és 2009. évi 
terveirıl 
(írásbeli tájékoztató) 
Elıterjesztı: Pócs Margit közmővelıdési és civil kapcsolatok referense 
Meghívott: Kálóczi Andrea intézményvezetı 
 
3./ napirendi pont 
Beszámoló a „ZUG” Ifjúsági és Mővészeti Egyesület 2008. évi munkájáról és 2009. évi 
terveirıl 
(írásbeli tájékoztató) 
Elıterjesztı: Asztalos Adrienn ifjúsági referens 
Meghívott: Halmosi István elnök 
 
4./ napirendi pont 
Beszámoló a Sport- és Szabadidıközpont 2008. évi munkájáról és 2009. évi terveirıl 
(írásbeli tájékoztató) 
Elıterjesztı: Hamvas Ferencné sportreferens 
Meghívott: Takács László igazgató 
 
5./ napirendi pont 
Tájékoztató a Kosárlabda Sport Club Szekszárd 2008. évi munkájáról és 2009. évi 
terveirıl 
(írásbeli tájékoztató) 
Elıterjesztı: Hamvas Ferencné sportreferens 
Meghívott: Herr Péter ügyvezetı elnök 
 
6./ napirendi pont 
Tájékoztató az Utánpótlás Kézilabda Sportegyesület Szekszárd 2008. évi munkájáról és 
2009. évi terveirıl 
(az írásbeli tájékoztató késıbb kerül kiküldésre) 
Elıterjesztı: Hamvas Ferencné sportreferens 
Meghívott: Varga Jenı elnök 
 
1./ napirendi pont 
Tájékoztató a Szekszárdi Német Nemzetiségi Egyesület tevékenységérıl 
(írásbeli tájékoztató) 
Elıterjesztı: Pócs Margit közmővelıdési és civil kapcsolatok referense 
Meghívott: Dr. Józan-Jilling Mihály elnök 
 
Hepp Ádám: Ismerteti az írásbeli tájékoztató tartalmát. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
A bizottság a tájékoztatót megköszönte és tudomásul vette. 
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2./ napirendi pont 
Tájékoztató a RÉV Szenvedélybeteg-segítı Szolgálat 2008. évi munkájáról és 2009. évi 
terveirıl 
(írásbeli tájékoztató) 
Elıterjesztı: Pócs Margit közmővelıdési és civil kapcsolatok referense 
Meghívott: Kálóczi Andrea intézményvezetı 
 
Vincze Anita: Nem kívánom kiegészíteni az elıterjesztést. 
 
Kérdés nem hangzott el. 
 
Csík Attiláné: Köszönjük, hogy a bizottság minden évben figyelmet szentel ezen 
tevékenységre is. 
 
További hozzászólás nem hangzott el. 
 
A bizottság a tájékoztatót megköszönte és tudomásul vette. 
 
Fajszi Lajos 14 óra 17 perckor megérkezik az ülésterembe. Jelen van 6 fı bizottsági tag. 
 
Az elnök átveszi az elnökhelyettestıl az ülés vezetését. 
 
3./ napirendi pont 
Beszámoló a „ZUG” Ifjúsági és Mővészeti Egyesület 2008. évi munkájáról és 2009. évi 
terveirıl 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Asztalos Adrienn ifjúsági referens 
Meghívott: Halmosi István elnök 
 
Fajszi Lajos: Javaslom, hogy a bizottság fogadja el a beszámolót, valamint határozzon arról, 
hogy a jövıben határidıre kéri az egyesülettıl az elszámolásokat és kérje fel az elnököt, hogy 
az idei terveket részletes költségvetési tervezettel támassza alá. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 6 igen szavazattal, 
egyhangúan elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

17/2009. (III.11.) SICSZB határozat 
ZUG Ifjúsági, M ővelıdési és Mővészeti 
Egyesület 2008. évi beszámolója  

 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város 

Közgyőlésének Sport-, Ifjúsági és Civil 
Szervezetek Bizottsága a ZUG Ifjúsági, 
Mővelıdési és Mővészeti Egyesület 2008. 
évi beszámolóját elfogadja. 

2. A Bizottság felkéri a ZUG Egyesület elnökét, 
hogy a 2009. évi tervekkel kapcsolatban 
nyújtson be részletes költségvetést, valamint 
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felhívja a figyelmét az elszámolási határidık 
pontos betartására. 

 
Határidı: 1. pont: 2009. március 11. 

      2. pont: 2009. április 29. 
Felelıs: Fajszi Lajos SICSZB elnök 

 
 
4./ napirendi pont 
Beszámoló a Sport- és Szabadidıközpont 2008. évi munkájáról és 2009. évi terveirıl 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Hamvas Ferencné sportreferens 
Meghívott: Takács László igazgató 
 
Takács László: Ismerteti az írásbeli beszámoló tartalmát. 
 
Máté Péter: A terembérletek forintosítása megtörtént? 
 
Takács László: Igen, a bizottság ezt már korábban kérte tılünk. 
 
Máté Péter: Sokszor arra panaszkodnak az egyesületek, hogy nem kapnak tılünk elég 
támogatást. Azonban azt nem számolják, hogy ingyen kapják meg a termeket az edzések 
megtartásához. 
 
Máté Péter 14 óra 32 perckor elhagyja az üléstermet. Jelen van 5 fı bizottsági tag. 
 
Fajszi Lajos: Terveznek felújítást? A beázásokat sikerült megszüntetni? 
 
Takács László: A kisebb felújításokat a Vagyonkezelı Kft. emberei végzik, azonban nagy 
felújítást, mint a Mővelıdési Ház, nem tervezünk, mivel ez a Sportcsarnok épülete esetében 
még nem idıszerő. Fontos lenne azonban két edzıteremben, valamint a küzdıtéren a parketta 
felcsiszolása, valamint az egyik öltözıhelyiség felújítása. A beázásokat megszüntettük. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúan elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

 
18/2009. (III.11.) SICSZB határozat 
Beszámoló a Szekszárd Városi Sport- és 
Szabadidıközpont 2008. évi munkájáról és a 
2009. évi terveirıl  

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének 
Sport-, Ifjúsági és Civil Szervezetek Bizottsága a 
Szekszárd Városi Sport- és Szabadidıközpont 
2008. évi munkájáról és a 2009. évi terveirıl 
szóló beszámolóját elfogadja.  
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Határidı: 2009. március 11. 
Felelıs: Fajszi Lajos SICSZB elnök 

 
 
 
5./ napirendi pont 
Tájékoztató a Kosárlabda Sport Club Szekszárd 2008. évi munkájáról és 2009. évi 
terveirıl 
(írásbeli tájékoztató) 
Elıterjesztı: Hamvas Ferencné sportreferens 
Meghívott: Herr Péter ügyvezetı elnök 
 
Herr Péter: Ismerteti az írásbeli tájékoztató tartalmát. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
A bizottság a tájékoztatót megköszönte és tudomásul vette. 
 
6./ napirendi pont 
Tájékoztató az Utánpótlás Kézilabda Sportegyesület Szekszárd 2008. évi munkájáról és 
2009. évi terveirıl 
(az írásbeli tájékoztató késıbb kerül kiküldésre) 
Elıterjesztı: Hamvas Ferencné sportreferens 
Meghívott: Varga Jenı elnök 
 
Varga Jenı: Ismerteti az írásbeli tájékoztatóban foglaltakat. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
A bizottság a tájékoztatót megköszönte és tudomásul vette. 
 
További napirendi pont nem lévén az elnök az ülést 15 óra 45 perckor berekeszti. 
 
 

Kmf. 
 

 
Fajszi Lajos 
   Elnök 

 

A jegyzıkönyvet készítette: 
 
    dr. Kajos Nikolett 

bizottsági referens 
 
 
      Ellenjegyezte: 
 
              Amreinné dr. Gál Klaudia 
                            aljegyzı 


